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URZĄD MIASTA RYBNIKA  
 
E-mail odebrany: 2019/53733 z dnia 2019-03-12 
Stanowisko , Interpelacje radnych, w dniu 2019-03-13 07:47  
BR.0003.134.2019

 ORYGINAŁ

Nadawca:
Jacek Mularczyk  
Św. Maksymiliana 13c/26  
44-207 Rybnik

Dotyczy: 2019/53733 - w sprawie zmiany organizacji ruchu drogowego (Od: "Jacek Mularczyk" <jacekmularc@poczta.onet.pl>)

 
Szanowny Panie Prezydencie.
 
Zwracam się z prośbą o opinię i ewentualną zmianę organizacji ruchu drogowego na ulicy Rybackiej w rejonie SP
15 w dzielnicy Rybnicka Kuźnia.
 
Obecnie w tym miejscu postawiony jest znak D-1 wraz z tablicą informującą o drodze z pierwszeństwem dla
pojazdów poruszających się ulicą Rybacką od Szkoły SP 15 jadących w prawo dalej w ulicę Rybacką.
Problem powstaje wówczas, gdy z ulicy Rybackiej, kierujący pojazdami jadąc również drogą z pierwszeństwem,
chcą skręcić w lewo w stronę SP 15. Gęsto zasadzona roślinność narożnej posesji ogranicza wyjazd w stronę SP 15,
a z drugiej strony ogranicza widoczność znaku. W tym miejscu dochodzi do niebezpiecznych sytuacji, gdyż jadący
ulicą Rybacka od SP 15 na parking przy zbiorniku wodnym jadą w przeświadczeniu, że znajdują się na drodze
głównej, nie widząc przy tym wyjeżdżających z prawej strony pojazdów. Być może sprawę rozwiązałoby
zainstalowanie lustra, lecz w mojej ocenie problem również rozwiąże zmiana oznakowania w tym miejscu.
Mianowicie, proponuję ustawienie znaku A-7 dla pojazdów wyjeżdżających z ulicy Rybackiej od zbiornika wodnego
w stronę Szkoły SP 15, a ulicy Rybackiej oraz wjazdowi na parking nadać status drogi z pierwszeństwem. Proszę o
opinię w tej sprawie oraz ewentualną zmianę organizacji ruchu drogowego w tym miejscu.
 
Z poważaniem
Jacek Mularczyk
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